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P R O T O K Ó Ł  NR XLIV/2018 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu  26 kwietnia 2018r.  w Domu Kultury           

 w Kotlinie w godz. od 1200 do 1310 

 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

                    Otwarcia  XLIV sesji Rady Gminy Kotlin dokonał przewodniczący Rady Gminy 

Tomasz Kosiński witając: wójta gminy  Mirosława Paterczyka, sekretarza Michała Urbaniaka, 

skarbnika gminy Irenę Antczak, radnego Rady Powiatu Jarocińskiego Walentego 

Kwaśniewskiego,  radnych, sołtysów i  policjantów z Rewiru Dzielnicowych w Kotlinie Pawła 

Kaczmarka i Jacka Gargóla. 

Przewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem na ustawowy skład 15 radnych obecnych 

było 14. 

Nieobecny radny Tomasz Graczyk. 

Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Do porządku obrad, wójt Mirosław Paterczyk złożył wniosek o dodanie punktu pn. 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w aglomeracji Kotlin. Wniosek został 

przyjęty przez Radę jednogłośnie i wprowadzony do porządku obrad jako punkt 12.  

Porządek obrad : 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIII  sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi   za 2017 rok. 

8. Przyjęcie informacji z działalności Domu Kultury w Kotlinie za 2017 rok. 

9. Przyjęcie informacji z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin za 2017 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego  w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Kotlin w 

czasie przekraczającym bezpłatny wymiar zajęć. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws.  budżetu  Gminy  Kotlin  na  rok   2018.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w aglomeracji Kotlin 

13. Wolne głosy i wnioski. 

14. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLIII  sesji Rady Gminy. 

              Do protokołu z XLIII sesji Rady Gminy, który wyłożony został do wglądu na 

posiedzeniu  wspólnym stałych Komisji Rady w dniu 25 kwietnia br.  i przed dzisiejszą sesją  

nie wniesiono uwag. 

Protokół przyjęto jednogłośnie 14 głosami za. 
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4. Interpelacje i zapytania radnych. 

     Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak zapytał, czy nasza Gmina złożyła wniosek o 

dofinansowanie zakupu drzew miododajnych? 

Wójt odpowiedział, że taki  wniosek nie był składany. 

    Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka poruszył sprawę godziny organizacji sesji 

i komisji. Powiedział, że dobrym zwyczajem były organizowane o godz. 900, a od jakiegoś 

czasu to się pokręciło o: 1100, 1200, 1300. Prosił przewodniczącego Rady i 

przewodniczących Komisji o ustalanie posiedzeń o stałej porze, jak to było dotychczas o 

godz. 900. 

   Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński odpowiedział, że nie rozumie, co to znaczy 

określenie dobry zwyczaj, bo to może być 1200 czy 1500. Wyjaśniał, że sesja i komisje  

zwoływane są   o czasie proponowanym we wnioskach radnych. Dodał, że takiego wniosku 

ze strony wiceprzewodniczącego Rady nie było. Radny Graczyk wnioskował, aby sesje 

odbywały się po godz. 1500 i dlatego staraliśmy się to wypośrodkować, ale możemy to 

zawsze skorygować – powiedział przewodniczący Rady. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński poinformował, że: 

1) W okresie międzysesyjnym przekazał Wójtowi Gminy w dniu 29 marca br.: 

− uchwały podjęte na 43. sesji Rady Gminy; 

− wnioski, pytania i interpelacje radnych i sołtysów zgłoszone na wspólnym 

posiedzeniu  komisji i sesji; 

2) W dniu 25 kwietnia br. wpłynęła do Rady Gminy uchwała Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Kotlin za rok 2017 wraz z informacją o 

stanie mienia i objaśnieniami . Opina jest pozytywna. 

 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz                             

z wykonania uchwał Rady. 

   Realizacja uchwał podjętych na 43. sesji  Rady Gminy  

      Wójt Mirosław Paterczyk poinformował, że 29 marca  br. przekazano uchwały podjęte 

na 43. sesji  do Wydziału  Kontroli, Pranego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Poznaniu i do Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Uchwały będące aktem prawa miejscowego zostały przekazane do ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego  w dniu 3 kwietnia br. 

Poza tym wszystkie uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i 

umieszczono na stronie  BIP Gminy. 

W okresie od ostatniej sesji Rady Gminy zostały wydane  zarządzenia w sprawie : 

− planu doskonalenia zawodowego nauczycieli i ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady 

kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie 

jest przyznane; 

− unieważnienia konkursu na stanowisko dyrektora Publicznego Przedszkola „Słoneczko” 

w Kotlinie; 

− zatwierdzenia  sprawozdania z wykonania planu finansowego za  2017 rok Biblioteki 

Publicznej Gminy Kotlin; 

− ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Publicznego Przedszkola „Słoneczko” w 

Kotlinie; 
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− zatwierdzenia sprawozdania z wykonania planu finansowego za rok 2017 Domu 

Kultury  w Kotlinie; 

− zmiany  budżetu  Gminy  na  rok  2018; 

− przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Kotlin za 2017 

rok; 

− ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do umowy zamiany; 

− powołania Komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko 

dyrektora  Publicznego Przedszkola „Słoneczko” w Kotlinie. 

Uczestniczył w: 

− Wiosennych Targach  w Marszewie, 

− Turnieju Wiedzy o Ruchu Drogowym, 

− spotkaniu z gminnym komendantem OSP, 

− konkursie kulinarnym w Sławoszewie. 

 Ponadto wójt poinformował  o zrealizowanych zadaniach w okresie międzysesyjnym: 

 1. W dniu  6 kwietnia 2018 r. odbyła się rada budowy dot. rozbudowy oczyszczalni 

ścieków w miejscowości Wyszki – etap II, w której udział wzięli: projektant, inspektorzy 

nadzoru, wykonawca oraz pracownicy Urzędu Gminy.  

2. W dniu 12 kwietnia złożony został w Urzędzie Wojewódzkim w Poznaniu wniosek o 

dofinansowanie zadania w ramach rządowego programu na rzecz rozwoju oraz 

konkurencyjności regionów poprzez wsparcie lokalnej infrastruktury drogowej. Wniosek 

dotyczy przebudowy ul. Kołłątaja w Kotlinie – etap I. Całkowite koszty kwalifikowalne 

tego zadania wyliczono na 581.817 zł brutto, kwota dofinansowania ma wynieść 465.453 zł 

brutto, co stanowi 80 % kosztów całkowitych, różnica w kwocie 116.364 zł brutto to wkład 

własny Gminy. Zadanie to planuje się zakończyć do końca października tego roku. 

3.W dniu 16 kwietnia Urząd Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego w Poznaniu 

poinformował, że projekt zgłoszony przez naszą Gminę pn. „Budowa kanalizacji we wsiach 

Racendów, Wysogotówek Gmina Kotlin etap II oraz rozbudowa oczyszczalni ścieków w 

miejscowości Wyszki – etap II”, po ocenie merytorycznej przez Komisję Oceny Projektów 

otrzymał łącznie 28 punktów, co stanowi 70 % maksymalnej liczby punktów możliwej do 

uzyskania  tym samym umieszczony jest na 12 pozycji listy projektów. Ogółem na liście 

znalazło się 18 projektów. 

W dniu 18 kwietnia Zarząd Województwa Wielkopolskiego podjął uchwałę w sprawie 

wyboru wniosków o dofinansowanie w ramach konkursu. Ze względu na wskazaną w 

Regulaminie konkursu kwotę alokacji na poziomie 80 mln zł, Zarząd Województwa 

Wielkopolskiego zdecydował o przyznaniu dofinansowania projektom, które zostały 

pozytywnie ocenione w ramach konkursu i które uzyskały co najmniej 28,5 punktów 

przyznanych przez Komisję Oceny Projektów. Dofinansowanie otrzymało 10 projektów 

znajdujących się na pozycjach od 1-10 listy projektów wybranych do dofinansowania. 

Wnioski od pozycji 11 – 18 nie zostały rekomendowane do dofinansowania. Tym samym 

nasz wniosek nie otrzyma dofinansowania. 

4. W ogłoszonym przetargu na dostawę granitowych drogowych kruszyw kamiennych 

złożone zostały 2 oferty przez: 

- firmę Sebastian Stadnik SPG POLSKA TRUCK z Mieczkowa za cenę 231.781,20 zł 

brutto (oferta nr 1), 

- firmę LIDER sp. jawna Jan Bandosz, Ryszard Szwajkowski z Kowalewa za cenę 

243.919,09 zł brutto (oferta nr 2).  

Wybrana została oferta nr 1, ponieważ uzyskała najwyższą liczbę punktów. 

5. W dniu 23 kwietnia 2018r.  wystosowane zostało zapytanie ofertowe na  zakup i montaż 

wysokociśnieniowego agregatu gaśniczego ze zbiornikiem 400 l wody dla OSP Wilcza. 

Zapytanie zostało wysłane do 4 firm. Termin składania ofert wyznaczono do dnia 15 maja 

2018 r. 

6. W dniu 13 kwietnia wysłano do firmy GRANIT  Dariusz Pylak ze Strzegomia wezwanie 

do usunięcia usterek ( wytarte elementy linii malowane farbą chlorokauczukową ) na ulicy 
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Dworcowej w Kotlinie. Wykonawca poinformował, ze wskazane usterki zostaną usunięte 

do 30.04.2018 r. 

    Przewodniczący Rady zapytał o rozstrzygnięcie konkursu na dyrektora Przedszkola w 

Kotlinie. 

Wójt odpowiedział, że konkurs został rozstrzygnięty i dyrektorem została wybrana Beata 

Siudzińska. Stanowisko obejmie z dniem 1 maja. 

    Przewodniczący Rady zapytał, kto będzie kierował szkołą  w Magnuszewicach?  

    Wójt odpowiedział, że osoba pełniąca obowiązki przez dwa miesiące, a później zostanie 

ogłoszony konkurs na dyrektora szkoły. Dodał, że chciałby się spotkać z rodzicami dzieci z 

dwóch klas szkoły w Magnuszewicach, aby porozmawiać o ewentualnym przeniesieniu 

tych dzieci do szkoły w Kotlinie.  

Do sprawozdania Wójta Gminy nie wniesiono żadnych uwag. 

 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi   za 2017 rok. 

      Przewodniczący Rady poinformował, że  sprawozdanie z realizacji programu 

współpracy Gminy Kotlin z organizacjami pozarządowymi  w roku 2017  przedstawione  

zostało szczegółowo przez inspektora Urzędu Gminy Justynę Zawieję, na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji Rady w dniu 25 kwietnia br.  

Do sprawozdania nie zgłoszono uwag, wobec czego Przewodniczący Rady uznał, że 

sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Gminy. 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi w roku 

2017 stanowi załącznik do protokołu. 

 

8. Przyjęcie informacji z działalności Domu Kultury w Kotlinie za 2017 rok. 

     Przewodniczący Rady poinformował, że informację z działalności Domu Kultury w 

Kotlinie za rok 2017 przedstawił dyrektor  Domu Kultury Janusz Barański na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji Rady w dniu 25 kwietnia br.  

Szczegółowa informacja była uzupełniona prezentacją audiowizualną z wydarzeń 

artystycznych. 

Informacja przyjęta  została przez Radę Gminy i stanowi załącznik do protokołu. 

 

9. Przyjęcie informacji z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin za 2017 rok. 

       Przewodniczący Rady  poinformował, że sprawozdanie z działalności Biblioteki 

Publicznej Gminy Kotlin za 2017 rok, w tym filii  w Sławoszewie przedstawiła dyrektorka 

Biblioteki Elżbieta Mikołajczak na wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rady Gminy w 

dniu 25 kwietnia br.  

Szczegółowa informacja o działalności biblioteki była przeplatana pokazem slajdów zdjęć  

z działalności kulturalno-edukacyjnej. 

Informacja została przez Radę Gminy przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do protokołu. 

 

            Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim 

Adamski poinformował, że  na wspólnym posiedzeniu Komisji Planu Gospodarczego, 

Budżetu i Finansów oraz Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej w dniu 25 kwietnia br. Komisja 

Budżetowa  pozytywnie jednogłośnie  zaopiniowała wszystkie projekty uchwał będące w 

porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak poinformował, 
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że  na wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rady w dniu 25 kwietnia br. Komisja 

pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekty uchwał będące w porządku obrad 

dzisiejszej sesji. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego  w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Kotlin w 

czasie przekraczającym bezpłatny wymiar zajęć. 

       Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag 

i głosów w dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami za. 

Uchwała nr XLIV/ /2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws.  budżetu  Gminy  Kotlin  na  rok   2018.  

     Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag i 

głosów w dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami za. 

Uchwała nr XLIV/ /2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w aglomeracji Kotlin. 

       Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag 

i głosów w dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami za. 

Uchwała nr XLIV/ /2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

 

13. Wolne głosy i wnioski. 

     Przewodniczący Rady udzielił głosu policjantom z Rewiru Dzielnicowych w Kotlinie.  

Dzielnicowy Paweł Kaczmarek poinformował o prowadzonym, na terenie naszej gminy,  

programie profilaktycznym pn. „Zdrowie masz tylko jedno”. Program związany jest ze 

wzmożonym ruchem na drodze krajowej 11. Celem programu  jest dodarcie do jak 

najszerszej liczy mieszkańców oraz użytkowników drogi krajowej nr 11. Policjant 

powiedział, że chcieliby uświadomić kierowców, aby zwracali uwagę na prędkości. Plan 

będzie realizowany w okresie dwuletnim i na koniec będzie przeprowadzona analiza. 

     Przewodniczący Rady powiedział, że  wzmożony ruch na drodze krajowej jest 

spowodowany przez uruchomienie obwodnicy. Zapytał dzielnicowego, czym to jest 

spowodowane, czy macie przeprowadzone jakieś analizy?  

     Dzielnicowy Paweł Kaczmarek odpowiedział, że obwodnica spowodowała to, że 

kierowcy omijają drogi boczne, a kierują się na drogi krajowe. Dodał, że  Posterunek 

znajduje się naprzeciwko sygnalizacji świetlnej i ten wzmożony ruch też obserwują. 

Policjant mówił również o przypadkach przejeżdżania samochodów na czerwonym świetle 

na tym przejściu dla pieszych. Problem wynika, prawdopodobnie, zza krótkiego czasu 

zmiany świateł. Problem był zgłaszany do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad. 

     Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka stwierdził, że to cenna inicjatywa ze 

strony policjantów, ale same uświadamianie i monitoring nic nie pomogą. W tej sprawie 

należy nie tylko pisać, ale trzeba krzyczeć. To jest najgorszy odcinek od Pleszewa do 

Jarocina. 6 lat temu Generalna Dyrekcja liczyła ilość samochodów i to wychodziło ok 23 
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tys. aut na dobę, a teraz jest to zdecydowanie więcej. Nie będzie przesadą stwierdzenie – że 

jest to najbardziej ruchliwy odcinek w  kraju. Dodał, że przed otwarciem obwodnicy TIR-y 

kierowały się na Pyzdy, a teraz wszyscy kierują się na Jarocin – Witaszyce – Kotlin. 

     Radny  Radosław Wałkiewicz zaproponował ponowić wniosek o zainstalowanie 

drogowej sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulicy Dworcowej i Rymarkiewicza z 

drogą krajową 11. 

     Przewodniczący Rady udzielił głosu, obecnemu na sesji mieszkańcowi Woli Książęcej, 

panu Sylwestrowi Owczarkowi. 

     Pan S. Owczarek poruszył problem przebudowy drogi powiatowej Wola Książęca – 

Hilarów. Powiedział, że od 10 lat stara się  o drogę i nikt nie chce jej  zrobić - ani radny 

powiatowy, ani radny gminy, ani wójt. 

     Wójt wyjaśniał, że w tamtym roku odcinek tej drogi był utwardzony kruszywem. Drogę 

można by wyremontować jedynie w ramach partnerstwa, bo gminy nie stać przy obecnym 

budżecie, na taką inwestycję. 

     Pan S. Owczarek powiedział, że z gminy Kotlin było 3 starostów i nic nie zrobili. Był u 

obecnego starosty i tylko obiecuje i Go zbywa. 

    Radny Rady Powiatu Jarocińskiego Walenty Kwaśniewski powiedział, że temat tej drogi 

ciągnie się od dawna  i nie dlatego, że ktoś jest złośliwy, ale ze względu na możliwości. 

Zarząd Powiatu się zmienił – i dobrze, że się tak stało, bo prowadzono inwestycje tylko w 

gminie Jarocin, a gminy ościenne były pomijane. Inwestycje w powiecie realizowane są wg 

pewnej logiki: Golina – Zakrzew, Tumidaj – Magnuszewice, Dobieszczyzna – Parzew. 

Powiat dąży - jak zostanie wyremontowany most w Magnuszewicach, na który rozpisano 

przetarg – aby stworzyć ciąg drogowy z Goliny do drogi 11 w Kotlinie. Radny zwracając 

się do pana Owczarka powiedział, że musi na sprawę spojrzeć inaczej. Każdy zarządca 

drogi zapyta ile samochodów pojedzie drogą Wola Książęca – Hilarów w sytuacji, gdy 

została zrobiona droga Wola Książęca – Jarocin, koło policji. Na zakończenie radny 

powiedział, że porozmawia ze starostą, na spokojnie, ale nic nie może obiecywać. 

    Pan S. Owczarek powiedział, że przy tej drodze mieszka 20 rodzin, a ruch odbywa się 

tam normalnie. Obiecanki cacanki, jak są wybory, a po wyborach nie robi się nic. 

     Radny powiatowy odpowiedział panu Owczarkowi, że z tej drogi jest wyjazd do 

Jarocina w kierunku Woli Książęcej. 

     Pan S. Owczarek zwrócił się do radnego powiatowego, aby odpowiedział konkretnie, 

czy ta droga będzie zrobiona, czy nie. 

      Radny powiatowy odpowiedział, że nie jest członkiem Zarządu Powiatu i ma tylko 

jeden głos spośród 19 członków Rady. 

     Radny Zbigniew Orpel powiedział, że chodzi o przepusty koła pana Walczaka. Ponadto  

podziękował radnemu powiatowemu za drogę w Magnuszewicach. 

     Radny powiatowy Walenty Kwaśniewski odpowiedział, że zna temat i sprawa będzie 

załatwiona. 

     Radny Radosław Wałkiewicz ponowił wniosek o wyrównanie drogi gminnej koła pana 

Polinowskiego w stronę Ślewicza. Ponadto zwrócił się do  radnego powiatowego w sprawie 

przepustu koło posesji nr 7 na drodze powiatowej. Powiedział, że  w asfalcie pojawiły się 

dziury i zagięcia. 

     Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak wnioskował o zdyscyplinowanie właściciela 

stawu przy ul. Ks. Rymarkiewicza żeby dokończył zasypywanie tego terenu. 

     Wójt odpowiedział, że pismo w tej sprawie zostało już wysłane. 
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Ponadto wójt poinformował, że w sprawie zgłoszonej przez panią Lerczak, na wczorajszej 

komisji, wyznaczył na 9 maja spotkanie ze wszystkimi stronami. 

     Sołtys Wyszek Mieczysław Stefaniak złożył wniosek o wykonanie przeglądu drogi 

krajowej nr 11 w Wyszkach, ponieważ droga pod  przepustami zapada się i pęka.  Ponadto 

sołtys wnioskował o założenie lamp oświetlenia ulicznego przy drodze krajowej nr 11 w 

Wyszkach na odcinku od nr 1 do 6. 

     Radny Marian Niewiada zwrócił się do radnego powiatowego i wnioskował o 

wykopanie rowu wzdłuż drogi powiatowej koło pana Kasperczyka w stronę starej szkoły. 

Ponadto prosił o zgłoszenie reklamacji awarii oświetlenia ulicznego przy posesji nr  69 

(Leszek Jędrzejak) w Woli Książęcej, bo mimo zgłoszenia awarii, lampa nadal nie świeci. 

    Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 25 kwietnia br. wpłynął wniosek pana 

Kazimierza Kozłowskiego w sprawie wypłacenia odszkodowania  za umieszczenie 

urządzenia wodociągowego przebiegającego przez Jego działkę, a następnie odczytał 

wniosek.  

           Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy nie posiada kompetencji w tym 

zakresie i  wniosek należy przekazać do rozpatrzenia Wójtowi Gminy. 

       Wójt wyjaśniał, że wniosek w tej sprawie był rozpatrywany w ubiegłym roku. Zostało 

wystosowane do tego pana pismo w sprawie pozwolenia na wejście na działkę, ale nie 

otrzymaliśmy zgody. Wobec tego sprawa nie mogła być zweryfikowana. 

     Radny Powiatu  Walenty Kwaśniewski doradzał, aby pozwolenia na wejście na grunt 

przy budowie wodociągu,  szukać w archiwum Wydziału Budownictwa w Jarocinie. Mówił, 

że poprzednim właścicielem tej działki była Gminna Spółdzielnia „Samopomoc Chłopska” 

w Kotlinie. Nie wierzy żeby ktoś rurę 250 mm wkopał bez uzgodnień i zezwolenia. 

    Wójt Mirosław Paterczyk odpowiedział, że z całą odpowiedzialnością może powiedzieć, 

że tych dokumentów nie ma. 

 

14. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

Wójt poinformował, że: 

− 12 kwietnia br. do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego został złożony wniosek o 

dofinansowanie zadania w ramach rządowego programu na rzecz rozwoju oraz 

konkurencyjności regionów poprzez wsparcie lokalnej infrastruktury na  przebudowę 

ulicy Kołłątaja w Kotlinie;  

−  projekt zmiany organizacji ruchu ulicy Dworcowej został sporządzony zgodnie z 

obowiązującymi przepisami i uzgodniony z Komendą Powiatową Policji w Jarocinie 

oraz zaopiniowany i zatwierdzony przez Starostwo Powiatowe w Jarocinie. Co do 

znaku C-4 "nakaz jazdy w lewo za znakiem” – zostanie niebawem ustawiony; 

− drzewa przy Dolince w Sławoszewie zostaną przycięte w ramach bieżących prac 

porządkowych; 

− w sprawie przeniesienia lampy oświetlenia ulicznego, znajdującej  się przy posesji nr 7, 

przed posesję nr 53 (p. Kierczyńscy) zostało wystosowane pismo do Spółki Oświetlenie 

Uliczne i Drogowe i obecnie czekujemy za odpowiedzią. 

Wnioski w spawach dróg powiatowych zostały przekazane do Referatu Dróg Powiatowych 

w Jarocinie w dniu 5 kwietnia, na które nie otrzymaliśmy jeszcze odpowiedzi. 
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15. Zamknięcie obrad. 

Dziękując za udział, przewodniczący Rady Tomasz Kosiński  zamknął XLIV sesję Rady 

Gminy Kotlin. 

  

Przewodniczący Rady 

/-/ Tomasz Kosiński 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

 

 

 


